

Date: 29th March 2011

التاريخ: 29 مارس 2011م

Mr. Hassam Abdulrahman Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer
Operations Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 - Dubai
United Arab Emirates

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،
نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات
قسم عمليات السوق
سوق دبي المالي
ص.ب.: 9700 - دبي
الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal

تحية طيبة وبعد ،،،

Please be notified of the following resolutions were adopted by the company's Board of Directors at its yesterday's meeting of 28th March 2011:

يسرنا إفادتكم بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه الذي انعقد أمس الموافق 28 مارس 2011م، قد اعتمد القرارات التالية:

- 1) Resolved that the resignation of Mr. Saeed A. Yousuf as a Director of the Board of National General Insurance Company be, and is hereby accepted with immediate effect.
- 2) Resolved that Mr. Hamad Mubarak Buamim be and is hereby appointed, with immediate effect, as Director to the Company's Board of Directors to fill the vacant position subject to shareholders' ratification at their next Annual General Meeting to be held in 2012.
- 3) Resolved that the following Board composition be and is hereby approved:

(1) تقرر بالأثر الفوري قبول الاستقالة المقدمة من السيد/ سعيد عبدالله يوسف، من منصبه كعضو مجلس إدارة شركة الوطنية للتأمينات العامة.

(2) تقرر تعيين السيد/ حمد مبارك بوعميم كعضو بمجلس الإدارة، بالأثر الفوري، وذلك لملء المنصب شاغر بالمجلس بمراجعة الحصول على المصادقة من المساهمين باجتماع الجمعية العمومية التالي مباشرة والمزمع عقده بعام 2012م.

(3) تقرر الموافقة على التشكيل التالي لمجلس الإدارة:

Chairman: Mr. Hamad Mubarak Buamim

Vice CHM: Mr. Adel M. S. Al Zarouni

Members: Mr. Khalid Jassim Bin Kalban
Mr. Mohamed A. Al Jallaf
Mr. Omar Bin Haider
Mr. Faisal Hasan Galadary
Mr. Abdulla Bin Hussain

In the context, we have enclosed here with passport copy of Mr. Hamad Buamim, for your records.

Yours Faithfully,

رئيس مجلس الإدارة:

- السيد / حمد مبارك بوعميم

نائب الرئيس:

- السيد / عادل محمد صالح الزرعوني

أعضاء مجلس الإدارة:

- السيد / خالد جاسم بن كلبان

- السيد / محمد عبدالرحمن الجلاف

- السيد / عمر محمد عمر بن حيدر

- السيد / فيصل حسن كلداري

- السيد / عبدالله إبراهيم بن حسين

وفي هذا السياق، فإننا نرفق طيه نسخة عن جواز سفر السيد / حمد بوعميم لسجلاتكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



دكتور / عبد الزهرة عبدالله علي

الرئيس التنفيذي

Dr. Abdul Zahra A. Ali

Chief Executive Officer

٢- تصدّر خزانة سفر دوله الامارات العربيه المتحده ومن ازال احد الجديس في
والاقامة ازال البعثات البهولاسيا والتمصيه الممله لاوله الامارات في الكج
٣- هذا الخزان حسان الخ لسقم الي جميع اقصار العالم.

هذا الخوف وثيقة ذات أهمية. ويجب المحافظة عليه حتى لا يتفقد في كد من لا يثق له جهله، وأذا فقدنا وثقتنا وجب أن لا نجهل أصلنا. وأقرب من شيائية أن نأول الأسرار الوثيقة المخبئة في الحجاب. ولا يتم هذا من أجل أن نبعده التحقيق النسائي.

1. Passports of the United Arab Emirates are issued by the directorates of Naturalization & Residence or by the Diplomatic or Consular Missions of the U.A.E. accredited abroad.

2. The validity of this passport is for five years from the date of issue.
3. This passport is valid for all countries of the world.

This passport is an important document. It should be preserved securely so as not to pass to an unauthorised person. Its loss or destruction should be reported to the issuing authority or to the nearest U.A.E. diplomatic mission abroad. Replacement passports will be issued only after thorough investigation.

توقيعه: حاتم الجوزان

9838-3
Thorne

Passport No. 700071173

A255282

وَمِنْ الْجَوَارِ

UNITED ARAB EMIRATES

PASSPORT جواز سفر



Type	State	Passport No.	رقم الجواز
P	ARE	A2555282	٢٥٥٥٢٨٢٤
Surname			اسم حمد مبارك محمد يوعيم
First Names			عائلة / القبيلة
HAMAD MUBARAK MOHD BUAMIM			
Occupation	المهنة		
ENGINEER	مهندس		
Date of Birth	تاريخ الميلاد		
07/04/1974	١٩٧٤/٠٤/٠٧		
Sex	الجنس	Place of Birth	مكان الميلاد
M	ذكر	DUBAI	دبي
Date of Issue	تاريخ الإصدار		تاريخ الإصدار
14/11/2010	٢٠١٠/١١/١٤		دبي
Date of Expiry	تاريخ الانتهاء		تاريخ الانتهاء
13/11/2015	٢٠١٥/١١/١٣		دبي
Issuing Authority		DUBAI	

P<ARE<<HAMAD<MUBARAK<MOHD<BUAMIM<<<<<<<<<<
A2555282<5ARE7404076M1511136000000000<<<<06